
Vragen vragenuurtje  voorafgaand aan commissies op 10 december 2020 

 
1 ActiePartij 
Is de burgemeester op de hoogte van het feit dat er bij de ingang van de Bloemenhove (abortus)kliniek op Haarlems 

grondgebied bezoekers worden lastig gevallen (zie linkje nh nieuws), dat daar vooralsnog niet op wordt gehandhaafd 

en hoe (en op welke termijn) is de burgemeester van plan dit alsnog te gaan doen? 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/277278/geen-demonstranten-aan-heemsteedse-ingang-abortuskliniek-wel-bij-

haarlemse-ingang  

2 D66 
Heeft de burgemeester inmiddels voldoende onderzoek gedaan naar de intimiderende demonstranten bij de 

abortuskliniek Beahuis en Bloemenhove en gaat de burgemeester, conform Heemstede, een zogenaamde 

bufferzone bij de ingang van de kliniek in Haarlem instellen, zodat zowel de keuzevrijheid van vrouwen als het 

demonstratierecht wordt geborgd? Zo nee, waarom niet? 

3 VVD 
Anti-abortusdemonstranten moeten sinds deze zomer op ruime afstand blijven van de ingang van de Beahuis & 

Bloemenhove abortuskliniek aan de Herenweg in Heemstede. Toch staan er volgens RTVNH 

(https://www.nhnieuws.nl/nieuws/277278/geen-demonstranten-aan-heemsteedse-ingang-abortuskliniek-wel-bij-

haarlemse-ingang)  nog regelmatig demonstranten vlak voor de andere ingang van de kliniek aan de Claus Sluterweg. 

Die ingang staat namelijk net over de gemeentegrens in Haarlem. En daar gelden de beperkingen niet. Volgens 

bestuurder Rob Benschop worden cliënten nog steeds belaagd. De zaak zou al sinds begin november onder de 

aandacht van burgemeester Wienen zijn die nog geen reactie heeft gegeven richting de kliniek.  

Klopt de in de publicatie beschreven gang van zaken? Zo ja, waarom duurt het zo lang voordat er een beslissing 

wordt ondernomen? En wanneer denkt u een beslissing te nemen en deze bufferzone in te stellen? 

4 Trots Haarlem 
https://www.nu.nl/cultuur-overig/6095002/musea-en-universiteiten-gaan-herkomst-koloniale-collecties-

onderzoeken.html 

Hebben wij in Haarlem ook kunst in gemeentelijk bezit en/of kunst in Haarlemse musea met een verleden waar in 

het artikel aan gerefereerd wordt? Bij "zo ja" of een toekomstige zo ja wat vind college BenW dan dat er mee moet 

gebeuren of hoe we hier mee om zouden moeten gaan? Qua bijvoorbeeld In bezit houden, tentoonstellen of 

subsidiëren ? 

5 GroenLinks Haarlem 
Onze fractie heeft begrepen dat door afval van vissers het vogelhospitaal het extra druk heeft met vogels uit de 
Meerwijkplas en Poelbroek Plas door verwondingen door haakjes en vislijnen.  
Is het college bereid om het gesprek aan te gaan met de vereniging voor hengelsport om niet alle plassen te belasten 
met de vissport? 
 
6 ChristenUnie 
Deze week werd bekend dat bijna 190 gemeenten van het Rijk een subsidie krijgen voor 

verkeersveiligheidsmaatregelen. Totaal is 165 miljoen euro verdeeld waarbij het Rijk 50% subsidie heeft gegeven 

voor maatregelen. Als je kijkt naar de omvang van de gemeente Haarlem had dit ons meer dan 1 miljoen euro 

kunnen opleveren. Hoewel de helft van alle gemeenten in Nederland geld heeft gekregen zit Haarlem hier niet bij. 

De ChristenUnie heeft daarom de volgende vragen:  

1. Heeft Haarlem subsidie aangevraagd en zo nee, waarom niet? 
2. Is het college bereid de volgende tranche (er volgt voor de periode 2022-2030 nog circa 335 miljoen euro) 

wel te benutten en bijvoorbeeld een aanvraag te doen voor meer 30 km zones in Haarlem en de raad 
hierover voor de deadline van de subsidieaanvraag te informeren? 
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7 CDA 
In de tweede kamer is een voorstel aangenomen om de ouders die slachtoffer zijn van de toeslagenaffaire en nog 
niet zijn gecompenseerd, nog dit kalenderjaar €750,- uit te keren.  
Is het college bereid de uitkering van €750,- die getroffenen van de toeslagenaffaire dit kalenderjaar ontvangen op 
geen enkele manier in mindering te brengen op de bijstandsuitkering of andere gemeentelijke uitkeringen?  
 
8 Jouw Haarlem 
Een van de voorwaarden voor de verkoop van alcoholhoudende drank door horeca is dat deze alleen verkocht mag 
worden 'in een gesloten verpakking, die niet zonder kenbare beschadiging kan worden geopend.' Een to-go beker is 
verboden. 
-Is deze voorwaarde gebaseerd op landelijk beleid of is dit een lokaal novum? 
 
9 SP 
Aangekondigd: 2 vragen SP over Bloemenhovenkliniek 
 
10 Liberaal Haarlem 
Aankondiging: Klachten overlast zuiderpolder 
 
 
11 D66 
De “Corona-beperkingen” vallen veel mensen zwaar. Dat geldt nog sterker voor jongeren en jong-volwassenen, die 

voor hun ontwikkeling veel contact met andere mensen nodig hebben. De regering heeft op de persconferentie van 

8 december jl. aangekondigd dat er geld beschikbaar komt om activiteiten voor jongeren te organiseren. In andere 

gemeentes (zie bij voorbeeld Breda: https://verrasjezelf.nieuweveste.nl/winterchills/) organiseert de gemeente 

samen met verschillende organisaties een mooi activiteitenprogramma voor jongeren. Wat zijn de plannen van en 

binnen de gemeente Haarlem voor deze specifieke doelgroep in de komende kerstvakantie en voorjaarsvakantie?  

 
12 Trots Haarlem 
Nu de toeslag affaire zich lijkt uit te breiden 
https://www.nu.nl/politiek/6094691/toeslagenaffaire-breidt-zich-uit-mogelijk-ook-mis-bij-huur-en-zorgtoeslag.amp 
Is de vraag van Trots Haarlem of de gemeente goed in beeld heeft wie in de gemeente Haarlem allemaal slachtoffer 
is geworden? Aangezien personen wellicht slachtofferhulp nodig hebben  
https://www.nu.nl/binnenland/6092181/gedupeerden-toeslagenaffaire-krijgen-slachtofferhulp.html 
"Maar ook omdat het etiket van de belastingdienst nogal wat consequenties kan hebben voor deze mensen binnen 
de gemeente.  
Zodra iemand zo in de system stond verloren zij mogelijk het recht op een betalingsregeling of schuldhulpverlening 
bij de gemeente. 
 
Kwamen of komen deze consequenties ook voor in onze gemeente? 
Is Haarlem van plan of bereid alle slachtoffers toeslagen affaires duidelijk in beeld te krijgen? ( Bijvoorbeeld net als 
Arnhem een meldpunt te starten) 
https://www.gelderlander.nl/arnhem/gedupeerd-door-toeslagenaffaire-belastingdienst-arnhem-wil-je-
helpen~a35c9488/ 
 
13 ChristenUnie 
NS heeft bekend gemaakt dat het loket van station Haarlem gaat sluiten omdat er steeds minder gebruik van wordt 
gemaakt. Er zou wel sprake zijn van andere vormen van serviceverlening op het station. De ChristenUnie begrijpt op 
zich deze keuze van NS maar wij denken dat er ook reizigers zullen zijn die het loket gaan missen. 
Is de wethouder hierover in overleg met NS en kan de wethouder daarbij met NS verkennen of het mogelijk is een 
vorm van balieverkoop wel toegankelijk te houden bij bijvoorbeeld de Kiosk of in de fietsenstalling? 
 
 
14 Jouw Haarlem 
Premier Rutte heeft tijdens de persconferentie van 8 december jl. gezegd dat er extra geld beschikbaar wordt 
gesteld voor het organiseren van activiteiten voor jongeren in samenwerking met gemeenten. 
-Heeft Haarlem hier al concrete plannen voor? 
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15 VVD  
Uit technische beantwoording blijkt dat “Wethouder Snoek heeft toegezegd voor het einde van 2020 de commissie 
bestuur over de afronding van de pilot van iZoof en het vervolg van iZoof te berichten.” 
Bedoelt de wethouder niet de commissie Beheer aangezien daar altijd gesproken wordt over alles rondom Izoof. 
 
16 Jouw Haarlem 
Hoe staat het met het Haarlems fonds voor de journalistiek? 

17 Trots Hlm 
De Haarlemse horeca heeft t moeilijk in deze corona tijd. 
Zij verkopen nu met kerst warme glühwein en chocomelk in to go bekers. 
Nu gaat er een gerucht dat dat ook niet mag maar alleen in een gesloten fles. 
Hoe zit dat precies en kunnen we alstublieft de laatste horeca in Haarlem nog op de been houden door verkoop in to 
go bekers een warm welkom te geven? 
 
 
18 Jouw Haarlem 
Op 26 november zegde wethouder Botter toe dat de deadline voor het stemmen op projecten van Schalkwijk aan 
Zet verlengd zou worden. 
Dat is echter niet gebeurd. De deadline staat op de website nog steeds op 10 december. 
Klopt dat? Zo ja, kan deze alsnog verlengd worden? 
 
19 Trots Hlm 
Inleiding: 
De invulling van financiële middelen ter ondersteuning van ondernemers door gemeente Haarlem, kun je 
beleidsmatig op verschillende wijzen invulling geven. Vaak zijn het ook beleids- en politieke keuzes. 
Wordt de erfpacht voor ondernemers verlaagd, om ondernemers in deze toch zware Corina tijd, financieel te 
ondersteunen? ( Graag financieel overzicht ) 
 
20 Trots Hlm 
Wat gaat u voor de jongeren betekenen? 
 
21 Trots Hlm 
Wat gaat u doen voor alle Haarlemse ondernemers? 
 
22 Trots Hlm 
Wordt het oude plan Wonen boven Winkels gerealiseerd door Haarlemse aannemers? 
 
23 Trots Hlm 
Kunt u aangeven welke projecten in Haarlem zijn opgestart in kader van omscholing? 
 
24 Trots Hlm 
Er zijn klachten in Molenwijk dat er gejaagd wordt op ganzen met lokvogels. Klopt dit?. 
 
25 Trots Hlm 
Het voortbestaan van de speeltuin Ramplaan wordt bedreigd. Waarom wordt de speeltuin niet geholpen( In het 
belang van kinderen)? 
 
 
26 Trots Haarlem 
Hoeveel geld ( heeft gekregen) krijgt Haarlem voor jongeren die t mogelijk hebben in corona tijd? 
Hoe gaan we jongeren zelf betrekken bij de besteding? 
Een " jongeren aan zet"  variant op Schalkwijk aan zet? 
 
 
 
 



27 Trots Haarlem 
Vraag over huiskamer van Oost 
Gaat over ruimtes van Dock die beschikbaar zijn en het antwoord van wethouder Meijs over beschikbaarheid Blauwe 
Wetering tot 1 september. 
 


